

《单词百科:earthquake是什么意思?earthquake怎么发音?earthquake的解释和用法》

英语单词earthquake是什么意思?earthquake怎么读?earthquake怎么发音?简答网为您整理了earthquake的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



earthquake怎么读

earthquake的读音:[θ kwe k]

earthquake的意思

1、n.地震;

earthquake的相关词组

1、volcanic earthquake 火山地震;

- 2、major earthquake 大地震，主震；
- 3、earthquake country 震区；地震国家；

earthquake的近义词

- 1、convulsion n.[医]抽搐；大笑；震动；动乱；
- 2、eruption n.喷发，爆发；
- 3、microseism n.微弱的震动；
- 4、quake vi.发抖，颤抖；摇动，震动；
- 5、shaking n.摇动；挥动；震动；震惊；

earthquake的双语例句

- 1、The earthquake continued for about two minutes.

地震持续了大约两分钟.

- 2、The earthquake began with a deep [low] rumbling sound.

地震开始时发出低沉的 隆隆 声.

- 3、The animals grew restless as if in anticipation of an earthquake.

各种动物都变得焦躁不安,像是感到了地震即将发生.

- 4、Numerous houses collapsed as a result of the Tangshan Earthquake in 1976.

在1976年,无数的房屋因唐山地震而倒塌.

- 5、This earthquake affected several cities in the vicinity.

这次地震波及周围几个城市.

- 6、There came an explosion, not so much a bang as a shaking like an earthquake.

发生了一次爆炸，没听到一声轰然巨响，倒像是地震那样地面猛晃了晃。

- 7、A tidal wave caused by the earthquake hit the coast causing catastrophic damage.

地震引起的海啸袭击了沿海地区，导致灾难性的破坏。

8、A big earthquake is a catastrophe.

大地震(对人类)是异常的灾祸。

9、An earthquake hit the capital, causing panic among the population.

首都发生了地震，引发民众恐慌。

10、The government has declared a state of emergency following the earthquake.

地震发生后政府已宣布进入紧急状态。

11、The earthquake victims are in urgent need of medical supplies.

地震灾民迫切需要医疗品。

12、Several countries in eastern Europe are counting the cost of yesterday's earthquake.

东欧的几个国家正在计算昨天的地震带来的损失。

13、The earthquake wreaked havoc on the city.

地震对这个城市造成了大破坏。

14、An earthquake sometimes causes great damage.

地震有时造成重大损失。

15、A powerful earthquake struck the Italian island of Sicily early this morning.

今日凌晨意大利西西里岛发生强地震。

16、A violent earthquake occurred there.

那里发生了强烈地震。

17、Things will not get back to normal soon after the earthquake.

地震过后一切都不会马上恢复正常。

18、The earthquake wiped out the whole town.

那次地震毁掉了整个城镇.

以上是简答网为您整理的earthquake怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/earthquake>

